
Diagnosi	del	procés de	
participació de	l’Avinguda del	

Baixador



Entrevistes	en	profunditat	per	trams	de	l’avinguda	
i	reunió grupal	a	la	Rambla	Baixador
• Roger	Tarrida
• Gonzalo	Rubio
• Isolda Lechuga
• Victorino Pitart
• Àngel	Reguera
• Pere	el	Campillo
• Bernat	Guasch	i	Núria	Borraz
• Enric	Torres

• Lluís	Sala
• Eva	Marin
• Xavier	Molinas
• Xavier	Garcia
• Manel	Expòsito
• Joan	Pons
• Reunió grupal	a	la	Rambla	de	
Baixador:	21	persones



Conclusions	de	les	entrevistes



Principals	oportunitats	que	representa	
l’Avinguda	del	Baixador

• Aprofitar	l’amplada:	a	priori	sembla	que	n’hi	hauria	d’haver	per	fer	
passar	bicis,	vianants	i	cotxes.
• Aprofitar	les	vistes
• Es	silenciosa tret	de	les	hores	punta.
• Pot	esdeveir un	eix	vertebrador	de	la	vida	social.
• Reordenament de	les	escombraries.



Reivindicacions	dels	veïns

• Que	sigui	una	via	on	el	vianant	té	la	preferència	(zona	pacificada).
• Que	es	marqui	bé	distingint-ho	amb	diferents	tipus	de	barreres	
arquitectòniques,	be	sigui	una	rambla	o	un	bulevard.
• Que	hi	hagi	arbres	i	que	no	siguin	plataners
• No	a	l’accés	rodat	cap	a	la	zona	de	Mira-sol.	Res	de	pont	sobre	la	riera	
per	trànsit	rodat.



Punts	potencials	de	conflicte

• Doble sentit o no.
• Cost del projecte.
• Aparcament.
• Preocupa…què es farà mentrestant...



Principals	problemes	de	l’Avinguda
• La pols.
• La pluja.
• Excrements canins.
• Valldoreix ralli.
• Trànsit en determinades hores.
• Falta de senyalització en
determinades cruïlles:
• Amb Escayola pel pendent venint
de Rambla Jardí
• Amb Rambla Jardí per la falta de

Visibilitat i el canvi de rasant.
• Amb Roser i Camèlies: el trànsit
arriba i tira Baixadors avall
• Amb Passeig del Nard i Av. Madrid:
confluència de 3 carrers molt
transitats especialment Passeig del
Nard que tothom el fà servir per
sortir de Valldoreix
• Amb Passeig Mariscota: per la
desorientació que suposa i hi ha
molts cotxes que vagi cap amunt
quan passeig Mariscota tira cap
avall.



Principals	problemes	de	l’Avinguda

• Incidents naturals: rieres, moviments de terres, inclinació…
• Enllumenat: insuficient i en mal estat al llarg de tram.
• A nivell social:
• No es destaquen problemes de rellevància que portin a una conflictivitat
sostinguda en el temps.
• Al llarg del tram hi ha cases que estan ocupades.
• A nivell de convivència veïnal destacar la tranquil·litat a vegades fins i tot
excessiva ja que molts veïns acusen falta de relació amb l’entorn.



Proposta	de	possibles	solucions	transitòries

• La pols: S’abocarà clorur càlcic 3 o 4 vegades l’any, en funció de la
quantitat de pluges.
• La pluja: es col·locarà terres a les zones puntuals on es formen els
tolls d’aigua.
• Excrements canins: campanya de civisme.
• Enllumenat: Es col·locaran fanals entre Rambla del Jardí i Pg. Camèlies
i es revisaran l’estat de les caixes d’alguns fanals.



Proposta	de	possibles	solucions	transitòries
• Valldoreix	ralli/Trànsit	en	determinades	hores/Falta	de	senyalització	
en	determinades	cruïlles:
• S’instal·laran	senyals	d’STOP	en	les	diverses	cruïlles	de	l’A.	Baixador.
• Senyalització	provisional	en	els	principals	accessos	de:	Av.	Escayola,	rambla	
del	Jardí,	Passeig	del	Nard	(reordenant	l’accés	utilitzant	la	illeta).
• Panel	de	1450x1450	cm	de	color	groc	en	cada	accés	(6	cartells)
• Circuleu	amb	civisme.

• A	les	cruïlles	s'estrenyerà	l’accés	a	6	metres	d’amplada	(color	blanc	i	vermell)



30	de	juny	sessió de	propostes – material	
comunicatiu




